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Samlesak for spørsmål 

Kommunestyret 11.12.2023: 

Behandling: 
Hull i renovasjonsforskriften som kan gå utover mennesker med funksjonsvariasjoner og/eller eldre. 
Oversendelsesforslag til kommunedirektøren i KST 11.12.23, Berdinesen (SV)., foreslått av Hein 
Berdinesen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
Bakgrunn: 
Oversendelsesforslaget gjelder «Renovasjonsforskrift, håndtering av husholdningsavfall, Karmøy 
kommune, Rogaland». 
I § 9 står det: «Før tømming skal beholder stå ved godkjent, kjørbar vei og maks 5 meter fra 
denne.» I § 3 står det: «Det kan søkes om alternativ løsning til hovedløsningen for abonnenter som 
ikke kan gjøre seg nytte av fastsatt ordning.» I § 17 står det: «Rådmannen kan etter søknad gjøre 
unntak fra bestemmelsene i denne forskrift.» 
SV ønsker å peke på en mulig manglende tilrettelegging for personer med funksjonsvariasjoner 
og/eller eldre i kommunens renovasjonsforskrift. 

Det synes å mangle spesifikke bestemmelser i forskriften som tar høyde for dispensasjon eller 
tilpasninger for personer som av ulike grunner ikke kan dra nytte av de generelle bestemmelsene, 
selv om det i § 3 står at det er mulig å søke om alternativer for abonnenter i slike situasjoner, og 
selv om det i § 17 står at «Rådmannen kan etter søknad gjøre unntak fra bestemmelsene i denne 
forskrift.» I kommunens renovasjonsforskrift ser det ut til å mangle egne paragrafer som tar høyde 
for hvordan personer med funksjonsvariasjoner og/eller eldre kan få unntak for de generelle 
bestemmelsene. 

SV påpeker at Helse- og omsorgstjenesteloven har forrang over lokal renovasjonsforskrift, spesielt 
i § 3-4 om samarbeid. Lovens § 4 om forsvarlighet, pasientsikkerhet, og kvalitet er også relevant. 
Samarbeid med andre tjenester bør forenkle vurderingen av dispensasjon, spesielt når brukeren 
mottar annen kommunal bistand som hjemmehjelp. 

Vi har forståelse for at det kan være andre presserende saker som kommunedirektøren må 



håndtere, og mener at renovasjon selv for effektivitetens skyld bør kunne vurdere og løse denne 
type situasjoner ut fra søknader om alternativer fra innbyggere, gitt at det innarbeides klare 
retningslinjer for det i forskriften. Slike retningslinjer finnes ikke i forskriften per i dag. Og hvis en 
søker mottar hjemmehjelp, er det sannsynligvis riktig å innvilge dispensasjon av den grunn. 

Oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 
SV ber om at kommunedirektøren vurderer saken og søker løsninger som sikrer en tilfredsstillende 
håndtering av avfall for de som ikke klarer å håndtere de ordinære ordningene grunnet 
funksjonsvariasjoner og/eller alder. SV oppfordrer til en revisjon av den kommunale 
renovasjonsforskriften for å sikre hensynet til denne gruppen. 

Kulturhus i Karmøy, foreslått av Robin Hult, ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
1. Kommunestyret legger anbefalingen fra «Vurdering av behov og muligheter for å etablere et 
kulturhus/ei storstove i Karmøy kommune» (18.6.2018) samt anbefalingen fra 
«Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset 
skal realiseres i Kopervik. 
2. Kommunestyret er kjent med de vedtatte finansielle måltall, og med de investeringsprosjektene 
som allerede ligger inne i økonomiplanen. Administrasjonen skal ha som fokusområde at 
realisering av kulturhus skal inneha en forsvarlig økonomi. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale mellom 
Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, for å utvikle området ved Festplassen i Kopervik 
gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk investering. 
4. Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om utviklingen 

Bygg 2, 3, 8 og 9. Kulturskolen 
Kulturskolen er planlagt i tre lokaler. Dette vil være svært kostnadsdrivende med tanke på 
personell og en oppnår ikke forventede synergieffekter med tanke på samlokalisering og dette er 
ikke iht. forventninger fra vedtaket som sier «Administrasjonen skal ha som fokusområde at 
realisering av kulturhus skal inneha en forsvarlig økonomi» 
- Kulturskolen er tegnet inn i «Karmøygården» som huser et stort antall kommunalt ansatte som 
må flyttes i nytt bygg. 
- Byggene må ha omfattende ombygninger for å tilfredsstille dagens krav. 
4. Fellesverksted 



- Den gamle brannstasjonen kan muligens brukes til noe, men er i såpass dårlig forfatning at en 
ombygging sannsynligvis vil være dyrere enn nybygg på egen tomt. 
5 og 6 Frivilligsentral og sambruk 
- Virker som veldig svevende ideer som krever store ombygninger av eiendomsmassen 
10. Scenehus 
- Løsningen virker vanskelig og vil også ta bort mange parkeringsplasser på Festplassen. Det vil 
vanskeliggjøre å ha større arrangementer utendørs. Det vil også påvirke parkeringsmulighetene 
ved arrangementer i det nye kulturhuset. 

Bygg B og C 
- Det virker svært merkelig at vi ikke har planer for Kvalavågshjørnet og Festplassen når vi har kjøpt 
opp området for å bygge kulturhus her. Kulturhusrapporten peker på to aktuelle områder i 
Kopervik. Kaien og Festplassen. Karmøy kommune eier ikke kaiområdet og derfor er Festplassen 
det aktuelle området å legge det til. 
Annen problemstilling 
- Mulighetsstudien vil innebære at Hovedgaten i øst må stenges for gjennomgangstrafikk da 
Karmsundsgaten er tenkt å være gågate. Det ble for 5 år siden åpnet for enveiskjøring i den delen 
av gågaten og etter det har detaljhandelen blomstret med etablering av Jåblom bakst, Joker 
butikk, Kafe  ̀på gateplan og det er også planer om ny indisk restaurant ved siden av Joker 
butikken. Joker hadde ikke etablert seg hvis det ikke var mulighet for kantparkering. 

KST - 028/23 Vedtak: 
1. Kommunestyret legger anbefalingen fra «Vurdering av behov og muligheter for å etablere et 
kulturhus/ei storstove i Karmøy kommune» (18.6.2018) samt anbefalingen fra 
«Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset 
skal realiseres i Kopervik. 
2. Kommunestyret er kjent med de vedtatte finansielle måltall, og med de investeringsprosjektene 
som allerede ligger inne i økonomiplanen. Administrasjonen skal ha som fokusområde at 
realisering av kulturhus skal inneha en forsvarlig økonomi. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale mellom 
Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, for å utvikle et område i Kopervik gjennom å 
bruke kulturhuset som en strategisk investering. 
4. Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om utviklingen 

Informasjonsflyt til kreftrammede, foreslått av Andreas Tveterås Gaard, Fremskrittspartiet 
Informasjonsflyt til kreftrammede 

Alle kjenner noen som har, eller har hatt, kreft. I dag er det den store folkesykdommen, på lik linje 
med tuberkulose fra 1800-1950. Karmøy kommune har flere krefttilfeller hvert år enn andre 
nærliggende kommuner. Under et møte med lokale politikere i forkant av Stafett for Livet kunne 
distriktsleder i Kreftforeningen, Camilla Gram, fortelle at i 2020 hadde Karmøy kommune 330 nye 
krefttilfeller, noe som tilsvarer antallet med tuberkulose i hele Rogaland i 1915. 
Tall fra Kreftforeningen viste at de fleste i denne pasientgruppen er fornøyd med utredningen og 
behandlingsløpet, henholdsvis 84% og 90%. Tiden etter endt sykdomsforløp er for veldig mange 
preget av senvirkninger, og kan påvirke deres økonomi og arbeidstilknytning. 1 av 4 oppgir at 
kreftsykdom/behandling har ført til at de ble uføre. Videre viser Kreftforeningen til at kun 18% er 
fornøyd med overgangen fra behandling på sykehuset til oppfølging av kommunen. En av årsakene 
til dette er informasjonsflyten. Kreftforeningen og flere andre frivillige kunne berette om tilbud 



som ble lite brukt og møter med labert oppmøte. Tallene er like dystre: 

- 63% har ikke blitt spurt om de har hatt behov for rehabilitering, verken ved sykehuset eller i 
kommunen 
- 56 % kunne fortelle at de i liten grad, eller ikke i det hele tatt hadde fått tilstrekkelig med 
informasjon om rehabilitering og annen oppfølging 
- Over halvparten mente de måtte finne frem til rehabiliteringstilbud selv 
- Mange kreftpasienter har behov for rehabilitering, men bare 1 av 3 mener at de har fått et godt 
nok rehabiliteringstilbud 

En start på å bedre informasjonsflyten til denne pasientgruppen i Karmøy kommune vil være å 
opprette en egen fane med informasjon til denne pasientgruppen på kommunens hjemmeside. 
Der kan det være listet opp de forskjellige rehabiliteringstilbudene og kontaktinformasjon til de 
forskjellige tilbyderne som finnes i nærområdet, både offentlige, private og frivillige. Dette vil også 
bidra til et bedre samarbeid med de frivillige. Dersom en kreftpasient i dag forsøker å finne 
informasjon på kommunens hjemmeside, vil man kun finne kreftkoordinator. 

Hva gjør Karmøy kommune for å bedre informasjonsflyten til kreftrammede? 
Vil ordføreren støtte opprettelsen av egen informasjonsside på Karmøy kommunes hjemmeside? 

Saken ble utsatt til neste møte. 

KST- 129/23Vedtak: 
Saken ble utsatt til neste møte. 

Kommunestyret 18.12.2023: 

Behandling: 
Kulturhus., foreslått av Robin Hult, ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
1. Kommunestyret legger anbefalingen fra «Vurdering av behov og muligheter for å etablere et 
kulturhus/ei storstove i Karmøy kommune» (18.6.2018) samt anbefalingen fra 
«Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset 
skal realiseres i Kopervik. 
2. Kommunestyret er kjent med de vedtatte finansielle måltall, og med de investeringsprosjektene 
som allerede ligger inne i økonomiplanen. Administrasjonen skal ha som fokusområde at 
realisering av kulturhus skal inneha en forsvarlig økonomi. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale mellom 
Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, hvis det er mulig, for å utvikle området ved 
Festplassen i Kopervik gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk investering. 
4. Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om utviklingen 

Kjøkkenløsning Spanne, foreslått av Robin Hult, ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
Kommunestyret ønsker en utredning av dette: 

- Kjøkkenløsning på Spanne for å ivareta byggetrinn 1 og 2 
- Utvidelse av nåværende kjøkken i kommunen for å ivareta Spanne 
- Kostnader for leveranse av mat versus egen produksjon (nærmeste leverandør pr. dags dato er 



Bergen) 

Bakgrunn for saken 

Klippet fra presentasjon fra administrasjon: 

«Dagens produksjonskjøkken har ikke kapasitet å levere mat til Spanne. Det er med grunnlag i 
årets budsjettforslag ikke midler til å renovere de gamle eller bygge nytt på Spanne. Det er derfor 
besluttet at mat skal leveres til Spanne fra ekstern leverandør og varmes opp på Spanne (Kok-kjøl 
prinsippet). Dersom kapasitetsutfordringene på produksjonskjøkkene skulle blitt løst i fremtiden, 
er det mulig å forsyne Spanne. Det er mange kommuner i Norge som har en slik løsning på 
matleveransene til sykehjem m.m. Det skal ikke være forskjell på kvalitet, næringsinnhold eller 
smak på denne mat i forhold til dagens løsning» 

Det er planlagt heldøgnsomsorgsplasser i fase 1 (64 plasser) og dagaktivitetssenter (70 plasser) på 
Spanne 

Hull i renovasjonsforskriften som kan gå utover mennesker med funksjonsvariasjoner og/eller eldre. 
Oversendelsesforslag til kommunedirektøren i KST 11.12.23, Berdinesen (SV)., foreslått av Hein 
Berdinesen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
Bakgrunn: 
Oversendelsesforslaget gjelder «Renovasjonsforskrift, håndtering av husholdningsavfall, Karmøy 
kommune, Rogaland». 
I § 9 står det: «Før tømming skal beholder stå ved godkjent, kjørbar vei og maks 5 meter fra 
denne.» I § 3 står det: «Det kan søkes om alternativ løsning til hovedløsningen for abonnenter som 
ikke kan gjøre seg nytte av fastsatt ordning.» I § 17 står det: «Rådmannen kan etter søknad gjøre 
unntak fra bestemmelsene i denne forskrift.» 

SV ønsker å peke på en mulig manglende tilrettelegging for personer med funksjonsvariasjoner 
og/eller eldre i kommunens renovasjonsforskrift. 
Det synes å mangle spesifikke bestemmelser i forskriften som tar høyde for dispensasjon eller 
tilpasninger for personer som av ulike grunner ikke kan dra nytte av de generelle bestemmelsene, 
selv om det i § 3 står at det er mulig å søke om alternativer for abonnenter i slike situasjoner, og 
selv om det i § 17 står at «Rådmannen kan etter søknad gjøre unntak fra bestemmelsene i denne 
forskrift.» I kommunens renovasjonsforskrift ser det ut til å mangle egne paragrafer som tar høyde 
for hvordan personer med funksjonsvariasjoner og/eller eldre kan få unntak for de generelle 
bestemmelsene. 

SV påpeker at Helse- og omsorgstjenesteloven har forrang over lokal renovasjonsforskrift, spesielt 
i § 3-4 om samarbeid. Lovens § 4 om forsvarlighet, pasientsikkerhet, og kvalitet er også relevant. 
Samarbeid med andre tjenester bør forenkle vurderingen av dispensasjon, spesielt når brukeren 
mottar annen kommunal bistand som hjemmehjelp. 

Vi har forståelse for at det kan være andre presserende saker som kommunedirektøren må 
håndtere, og mener at renovasjon selv for effektivitetens skyld bør kunne vurdere og løse denne 
type situasjoner ut fra søknader om alternativer fra innbyggere, gitt at det innarbeides klare 
retningslinjer for det i forskriften. Slike retningslinjer finnes ikke i forskriften per i dag. Og hvis en 
søker mottar hjemmehjelp, er det sannsynligvis riktig å innvilge dispensasjon av den grunn. 



Oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 
SV ber om at kommunedirektøren vurderer saken og søker løsninger som sikrer en tilfredsstillende 
håndtering av avfall for de som ikke klarer å håndtere de ordinære ordningene grunnet 
funksjonsvariasjoner og/eller alder. SV oppfordrer til en revisjon av den kommunale 
renovasjonsforskriften for å sikre hensynet til denne gruppen. 

Informasjonsflyt til kreftrammede, foreslått av Andreas Tveterås Gaard, Fremskrittspartiet 
Informasjonsflyt til kreftrammede 

Alle kjenner noen som har, eller har hatt, kreft. I dag er det den store folkesykdommen, på lik linje 
med tuberkulose fra 1800-1950. Karmøy kommune har flere krefttilfeller hvert år enn andre 
nærliggende kommuner. Under et møte med lokale politikere i forkant av Stafett for Livet kunne 
distriktsleder i Kreftforeningen, Camilla Gram, fortelle at i 2020 hadde Karmøy kommune 330 nye 
krefttilfeller, noe som tilsvarer antallet med tuberkulose i hele Rogaland i 1915. 
Tall fra Kreftforeningen viste at de fleste i denne pasientgruppen er fornøyd med utredningen og 
behandlingsløpet, henholdsvis 84% og 90%. Tiden etter endt sykdomsforløp er for veldig mange 
preget av senvirkninger, og kan påvirke deres økonomi og arbeidstilknytning. 1 av 4 oppgir at 
kreftsykdom/behandling har ført til at de ble uføre. Videre viser Kreftforeningen til at kun 18% er 
fornøyd med overgangen fra behandling på sykehuset til oppfølging av kommunen. En av årsakene 
til dette er informasjonsflyten. Kreftforeningen og flere andre frivillige kunne berette om tilbud 
som ble lite brukt og møter med labert oppmøte. Tallene er like dystre: 

- 63% har ikke blitt spurt om de har hatt behov for rehabilitering, verken ved sykehuset eller i 
kommunen 
- 56 % kunne fortelle at de i liten grad, eller ikke i det hele tatt hadde fått tilstrekkelig med 
informasjon om rehabilitering og annen oppfølging 
- Over halvparten mente de måtte finne frem til rehabiliteringstilbud selv 
- Mange kreftpasienter har behov for rehabilitering, men bare 1 av 3 mener at de har fått et godt 
nok rehabiliteringstilbud 

En start på å bedre informasjonsflyten til denne pasientgruppen i Karmøy kommune vil være å 
opprette en egen fane med informasjon til denne pasientgruppen på kommunens hjemmeside. 
Der kan det være listet opp de forskjellige rehabiliteringstilbudene og kontaktinformasjon til de 
forskjellige tilbyderne som finnes i nærområdet, både offentlige, private og frivillige. Dette vil også 
bidra til et bedre samarbeid med de frivillige. Dersom en kreftpasient i dag forsøker å finne 
informasjon på kommunens hjemmeside, vil man kun finne kreftkoordinator. 

Hva gjør Karmøy kommune for å bedre informasjonsflyten til kreftrammede? 
Vil ordføreren støtte opprettelsen av egen informasjonsside på Karmøy kommunes hjemmeside? 

Spørsmål, foreslått av Robin Hult, ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
Hei, 

Det står i h-avis at Lufthavndrift as skal foreta en rettet emisjon mot dagens eiere – "Først er 
planen å gjennomføre en rettet emisjon blant dagens eiere. Styret mener det trengs mer 
egenkapital. Likviditeten må styrkes, sier styreleder Laurhammer" 

Karmøy kommune er eier i Lufthavndrift gjennom Karmsund havn IKS. Karmøy kommune lånte 



også penger til Lufthavndrift as for mindre enn et år siden. 

- Hva har Karmøy kommune tenkt å bidra med i en rettet emisjon? 
- Hvor skal pengene hentes fra? 
- Hvilken eierandel skal Karmsund havn IKS ha etter emisjonen? 
- Kan lånet anses som tapt sammen med egenkapital? 
- Hva er status på drift i Lufthavndrift pr. dags dato? Oppdatert driftsregnskap 
- Hvordan er samferdselsdepartementets svar på kjøp av flyplassen nå, etter å ha sagt klart nei 3 
ganger? 

Tuastad Gård, foreslått av Tor Asle Grønningen, Senterpartiet 
Formannskapet har tidligere vært på befaring og sett på forholdene på Tuastad Gård. Dette gjelder 
både bolighuset og jordeiendommen. 
Kommunen har i samme grad som andre, en driveplikt av de delene av Tuastad Gård som er 
jordbruksarealer. I dag ser dette nitrist ut, og kommunen følger ikke opp sine forpliktelser. 
Befaringen resulterte i en sak der kommunen skulle engasjere seg for å finne ut årsaken til at 
fulldyrka jord står under vann ved krysningspunktet ved Spannavegen og FV554 til t-forbindelsen. 

Hva er status i dette arbeidet? 

Oversendelsesforslag: Informasjonsflyt til kreftrammede, foreslått av Andreas Tveterås Gaard, 
Fremskrittspartiet 
Karmøy FrP ber kommunedirektøren vurdere å utrede muligheten for å opprette en egen 
informasjonsfane for kreftrammede personer/familier på kommunens hjemmeside. Dette for at 
det skal bli lettere for denne pasientgruppen, og deres pårørende, å finne hvilke 
rehabiliteringstilbud og støttetilbud det er i nærområdet, det være seg offentlige, private eller 
frivillige. 

Oversendelses forslag fra FrP/KL Fravær helsesektor, foreslått av Per Magnus Mannes, Karmøylista 
Oversendelses forslag 

I lys av orienteringssak 58/23 (18.12.23) 
Kommunestyre ber om detaljert informasjon vedr fravær i helse og omsorg sektoren. 
Det bes om spesifikk informasjon fordelt i soner og avdelingsvis 

Arne Ferkingstad og Per M. Mannes 
Frp/Karmøylista 

1. Hult (Sp) redegjorde for følgende og ba om at saken ble tatt opp som sak: 
1. Kommunestyret legger anbefalingen fra «Vurdering av behov og muligheter for å etablere 

et kulturhus/ei storstove i Karmøy kommune» (18.6.2018) samt 
anbefalingen fra «Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy kommune» til grunn og 

vedtar at kulturhuset skal realiseres i Kopervik. 
2. Kommunestyret er kjent med de vedtatte finansielle måltall, og med de 

investeringsprosjektene som allerede ligger inne i økonomiplanen. 
Administrasjonen skal ha som fokusområde at realisering av kulturhus skal inneha en 

forsvarlig økonomi. 



3. Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale 
mellom Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, hvis det er 

mulig, for å utvikle området ved Festplassen i Kopervik gjennom å bruke kulturhuset som en 
strategisk investering. 

4. Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om 
utviklingen 
Behandling: 
Hult (Sp) ba om at saken ble tatt opp som sak jf. kommuneloven § 11-3. 

Ordfører motsatte seg dette, og oversendte forslaget til formannskapet jf. kommuneloven § 11-3. 

Vedtak: 
Forslaget ble oversendt formannskapet. 

2. Tveteraas Gaard (FrP) stilte følgende spørsmål: 
Informasjonsflyt til kreftrammede 

Alle kjenner noen som har, eller har hatt, kreft. I dag er det den store folkesykdommen, på lik linje 
med tuberkulose fra 1800-1950. Karmøy kommune har flere krefttilfeller hvert år enn andre 
nærliggende kommuner. Under et møte med lokale politikere i forkant av Stafett for Livet kunne 
distriktsleder i Kreftforeningen, Camilla Gram, fortelle at i 2020 hadde Karmøy kommune 330 nye 
krefttilfeller, noe som tilsvarer antallet med tuberkulose i hele Rogaland i 1915. 
Tall fra Kreftforeningen viste at de fleste i denne pasientgruppen er fornøyd med utredningen og 
behandlingsløpet, henholdsvis 84% og 90%. Tiden etter endt sykdomsforløp er for veldig mange 
preget av senvirkninger, og kan påvirke deres økonomi og arbeidstilknytning. 1 av 4 oppgir at 
kreftsykdom/behandling har ført til at de ble uføre. Videre viser Kreftforeningen til at kun 18% er 
fornøyd med overgangen fra behandling på sykehuset til oppfølging av kommunen. En av årsakene til 
dette er informasjonsflyten. Kreftforeningen og flere andre frivillige kunne berette om tilbud som ble 
lite brukt og møter med labert oppmøte. Tallene er like dystre: 

- 63% har ikke blitt spurt om de har hatt behov for rehabilitering, verken ved sykehuset eller i 
kommunen 
- 56 % kunne fortelle at de i liten grad, eller ikke i det hele tatt hadde fått tilstrekkelig med 
informasjon om rehabilitering og annen oppfølging 
- Over halvparten mente de måtte finne frem til rehabiliteringstilbud selv 
- Mange kreftpasienter har behov for rehabilitering, men bare 1 av 3 mener at de har fått et godt nok 
rehabiliteringstilbud 

En start på å bedre informasjonsflyten til denne pasientgruppen i Karmøy kommune vil være å 
opprette en egen fane med informasjon til denne pasientgruppen på kommunens hjemmeside. Der 
kan det være listet opp de forskjellige rehabiliteringstilbudene og kontaktinformasjon til de 
forskjellige tilbyderne som finnes i nærområdet, både offentlige, private og frivillige. Dette vil også 
bidra til et bedre samarbeid med de frivillige. Dersom en kreftpasient i dag forsøker å finne 
informasjon på kommunens hjemmeside, vil man kun finne kreftkoordinator. 

Hva gjør Karmøy kommune for å bedre informasjonsflyten til kreftrammede? 
Vil ordføreren støtte opprettelsen av egen informasjonsside på Karmøy kommunes hjemmeside? 

Ordføreren svarte. 



3. Tveteraas Gaard (FrP) stilte følgende oversendelsesforslag: 
Karmøy FrP ber kommunedirektøren vurdere å utrede muligheten for å opprette en egen 
informasjonsfane for kreftrammede personer/familier på kommunens hjemmeside. Dette for at det 
skal bli lettere for denne pasientgruppen, og deres pårørende, å finne hvilke rehabiliteringstilbud og 
støttetilbud det er i nærområdet, det være seg offentlige, private eller frivillige. 

Forslaget ble oversendt formannskapet. 

4. Hult (Sp) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
Kommunestyret ønsker en utredning av dette: 

- Kjøkkenløsning på Spanne for å ivareta byggetrinn 1 og 2 
- Utvidelse av nåværende kjøkken i kommunen for å ivareta Spanne 
- Kostnader for leveranse av mat versus egen produksjon (nærmeste leverandør pr. dags dato er 
Bergen) 

Bakgrunn for saken 

Klippet fra presentasjon fra administrasjon: 

«Dagens produksjonskjøkken har ikke kapasitet å levere mat til Spanne. Det er med grunnlag i årets 
budsjettforslag ikke midler til å renovere de gamle eller bygge nytt på Spanne. Det er derfor besluttet 
at mat skal leveres til Spanne fra ekstern leverandør og varmes opp på Spanne (Kok-kjøl prinsippet). 
Dersom kapasitetsutfordringene på produksjonskjøkkene skulle blitt løst i fremtiden, er det mulig å 
forsyne Spanne. Det er mange kommuner i Norge som har en slik løsning på matleveransene til 
sykehjem m.m. Det skal ikke være forskjell på kvalitet, næringsinnhold eller smak på denne mat i 
forhold til dagens løsning» 

Det er planlagt heldøgnsomsorgsplasser i fase 1 (64 plasser) og dagaktivitetssenter (70 plasser) på 
Spanne 
Forslaget ble oversendt formannskapet. 

5. Berdinessen (SV) fremmet følgende oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 

Bakgrunn: 
Oversendelsesforslaget gjelder «Renovasjonsforskrift, håndtering av husholdningsavfall, Karmøy 
kommune, Rogaland». 
I § 9 står det: «Før tømming skal beholder stå ved godkjent, kjørbar vei og maks 5 meter fra denne.» I 
§ 3 står det: «Det kan søkes om alternativ løsning til hovedløsningen for abonnenter som ikke kan 
gjøre seg nytte av fastsatt ordning.» I § 17 står det: «Rådmannen kan etter søknad gjøre unntak fra 
bestemmelsene i denne forskrift.» 

SV ønsker å peke på en mulig manglende tilrettelegging for personer med funksjonsvariasjoner 
og/eller eldre i kommunens renovasjonsforskrift. 
Det synes å mangle spesifikke bestemmelser i forskriften som tar høyde for dispensasjon eller 
tilpasninger for personer som av ulike grunner ikke kan dra nytte av de generelle bestemmelsene, selv 
om det i § 3 står at det er mulig å søke om alternativer for abonnenter i slike situasjoner, og selv om 
det i § 17 står at «Rådmannen kan etter søknad gjøre unntak fra bestemmelsene i denne forskrift.» I 
kommunens renovasjonsforskrift ser det ut til å mangle egne paragrafer som tar høyde for hvordan 
personer med funksjonsvariasjoner og/eller eldre kan få unntak for de generelle bestemmelsene. 



SV påpeker at Helse- og omsorgstjenesteloven har forrang over lokal renovasjonsforskrift, spesielt i § 
3-4 om samarbeid. Lovens § 4 om forsvarlighet, pasientsikkerhet, og kvalitet er også relevant. 
Samarbeid med andre tjenester bør forenkle vurderingen av dispensasjon, spesielt når brukeren 
mottar annen kommunal bistand som hjemmehjelp. 

Vi har forståelse for at det kan være andre presserende saker som kommunedirektøren må håndtere, 
og mener at renovasjon selv for effektivitetens skyld bør kunne vurdere og løse denne type situasjoner 
ut fra søknader om alternativer fra innbyggere, gitt at det innarbeides klare retningslinjer for det i 
forskriften. Slike retningslinjer finnes ikke i forskriften per i dag. Og hvis en søker mottar hjemmehjelp, 
er det sannsynligvis riktig å innvilge dispensasjon av den grunn. 

Oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 
SV ber om at kommunedirektøren vurderer saken og søker løsninger som sikrer en tilfredsstillende 
håndtering av avfall for de som ikke klarer å håndtere de ordinære ordningene grunnet 
funksjonsvariasjoner og/eller alder. SV oppfordrer til en revisjon av den kommunale 
renovasjonsforskriften for å sikre hensynet til denne gruppen. 

Forslaget oversendes kommunedirektøren. 

6. Grønningen (Sp) stilte følgende spørsmål: 
Formannskapet har tidligere vært på befaring og sett på forholdene på Tuastad Gård. Dette gjelder 
både bolighuset og jordeiendommen. 
Kommunen har i samme grad som andre, en driveplikt av de delene av Tuastad Gård som er 
jordbruksarealer. I dag ser dette nitrist ut, og kommunen følger ikke opp sine forpliktelser. 
Befaringen resulterte i en sak der kommunen skulle engasjere seg for å finne ut årsaken til at 
fulldyrka jord står under vann ved krysningspunktet ved Spannavegen og FV554 til t-forbindelsen. 

Hva er status i dette arbeidet? 
Kommunedirektøren svarte. 
7. Mannes (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag på vegne av KL og FrP: 
Oversendelses forslag 

I lys av orienteringssak 58/23 (18.12.23) 
Kommunestyre ber om detaljert informasjon vedr fravær i helse og omsorg sektoren. 
Det bes om spesifikk informasjon fordelt i soner og avdelingsvis 

Arne Ferkingstad og Per M. Mannes 
Frp/Karmøylista 

Oversendelsesforslaget fikk 20 stemmer mot 25 stemmer og falt (Frp 9, KL 7, INP 4). 

8. Hult (Sp) viste til følgende innsendte spørsmål vedrørende flyplassdriften: 
Det står i h-avis at Lufthavndrift as skal foreta en rettet emisjon mot dagens eiere – "Først er planen å 
gjennomføre en rettet emisjon blant dagens eiere. Styret mener det trengs mer egenkapital. 
Likviditeten må styrkes, sier styreleder Laurhammer" 

Karmøy kommune er eier i Lufthavndrift gjennom Karmsund havn IKS. Karmøy kommune lånte også 
penger til Lufthavndrift as for mindre enn et år siden. 



- Hva har Karmøy kommune tenkt å bidra med i en rettet emisjon? 
- Hvor skal pengene hentes fra? 
- Hvilken eierandel skal Karmsund havn IKS ha etter emisjonen? 
- Kan lånet anses som tapt sammen med egenkapital? 
- Hva er status på drift i Lufthavndrift pr. dags dato? Oppdatert driftsregnskap 
- Hvordan er samferdselsdepartementets svar på kjøp av flyplassen nå, etter å ha sagt klart nei 3 
ganger? 
Ordfører svarte. 
9. Varaordfører Rygh (KrF) fikk ordet og ønsket ordføren og øvrige representanter en riktig god jul. 
Ordfører Marhaug (H) ønsket deretter alle representantene god jul. 

KST- 116/23Vedtak: 


